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Nusnäs Bys Samfällishetsförening Årsmöte 2OI9

Protokoll fört vid Nusnäs Bys Samfällighetsförenings årsmöte i Nusnäs Bygdegård

onsdagen den27 mars 2019

§ t. Årsmotet öppnades av ordföranden Håkan Abrahamsson och kallelsen godkändes.

§ 2. Till ordförande för mötet valdes Mats Hanspers och sekreterare Jan-Erik Eriksson.

§ 3. Tilljusteringsmän vardes Frank Rälg och Anna Carin Wallin.

§ 4. Förvaltningsberättelse med bokslut och revisionsberättelse behandlades och godkändes.

§ 5. I enighet med revisorernas förslag beviljades styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret.

§ S. a) En motion har inkommit från John Skogs Nusnäs 285:1 beträffande jaktarrenden på

Kräkelbäcken, Motionen återkallades av Nils Munther med fullmakt från John Skogs.

b) En motion har inkommit från Nils Munther ang. upplåtelse av mark för V/A anläggningar.
- Motionen återkallades av Nils Munther på mötet.

c) Framställan från styrelsen beträffande arrendeavtal på båthusplatser,.

Styrelsen föreslår stämman att bifalla 7 st. överlåtelser av båthus och att arrendeavtal skapas.

Nils Munther berömde styrelsen för denna redovisning med tillägget att listan på överlåtelser

även skall innehålla vilka fastigheter dom tillhör. Stämman lämnade bifall på denna framställan.

d) Framstältan från styrelsen beträffande förfrågan från Per Artursson angående båthamn

vid Rismoren.

Mötet ajournerades 10 min så att alla medlemmar skulle kunna läsa igenom handlingarna som

bifogats i detta ärende. Efter diskussion och röstning avslog stämman framställan.

Styrelsen fick i uppdrag att meddela stämmans beslut till Per Artursson och samtidigt framföra

stämmans farhågor angående utsatthet från Storsiljan med aktuell placering och om det kan

finnas andra alternativ av placering.

e) Framställan från styrelsen beträffande fråga som inkommit från Marcus och Cecilia Bogg

ang. muddring framför båthus.

Efter principdiskussion beslutades att regelverk för arbete i vatten ska skapas och att inga

grävningar i sjön får utföras förrän denna standard finns.

Beslutades att anlita sakkunnig konsult, som Mats Hanspers kontaktat, till en maximal kostnad

på 40 000 kr för utredning och förslag. Detta arbete beräknas ta någon vecka efter att snön och

is tinat bort.
Styrelsen får därefter hantera ärendet på delegation.

§ Z. Beslutades att styrelsens arvode skall följa beslutet frän2017 och årets höjning är 2,L5 % och

revisorerna lämnar räkning. (se sid 2 på valberedningens förslag till årsmötet)

§ 8. Styrelsens förslag till lnkomst och utgiftsstat godkändes.

§ 9. Till styrelseledamöter för två år omvaldes Johan Göthe, Roland Hedlund och Lisbeth Grannas

Till styrelsesuppleanter för ett år omvaldes Jonny Barbro, Anders Jansson, Yngve Karlsson,

Magnus Gifting och Anders Eriksson.
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§ 10. Till revisorer omvaldes PWC:s revisorer Anders Hvittfeldt och lng-Britt Dahlman och till
revisorssuppleanter nyval på Slott Sofi Lindberg och Ulrika Hagberg.

§ 11. Till Valberedning omvaldes Jan-Erik Eriksson (sammankallande) och John Gren.

§ 12. övriga frågor:
a)Styrelsen fick i uppdrag att se över kostnadsläget för revisorertill nästa årsmöte.

b) Önskemålframkom angående reviderad förteckning över båthus. Meddelades att den

kommer att uppdateras på hemsidan

c)Yngve Karlsson frågade styrelsen ang. båthusägare som inte var berättiga till att ha kvar sina

båthus. Styrelsen svarade att man har meddelat 5 st. båthus om avhysning.

d) Eva Marie Rälg hade en önskan om slyröjning av S1, efter Siljan strand.

Styrelsen svarade (Stefan Gren) att sista röjningen gjordes 2012. Ny röjning samt rödmarkering

av strandremsan, så att det tydligt framgår var samfälld mark är, finns på agendan på vad som

skall göras,

e) Fråga från Roland Eriksson ang. markeringar för rågränser på Budasmyren, efter att
Härjedalens Mineral AB, HMAB, avslutat sina torvbrytningar där. Roland trodde att pengar fdr
detta ändamålfinns fonderade på Länsstyrelsen. Roland fick uppdraget att undersöka detta.

§ 13. Meddelande om tid och plats där årsmötesprotokollet finns tillgängligt: lnom 14 dagar

(8 april) hos Nils Olssons Hemslöjd AB Edåkersvägen i Nusnäs.

Mats Hanspers Ordförande

Frank Rälg Anna Carin Wallin


